
Referat af bestyrelsesmøde den 1. september 2015 

 

Fremmødte : Abdullah Elbahi, Abdullah Abdullatif, René, Benjamin og Anita 

Afbud: Walid, Mohsen, Atef, Kaj og Ernst 

 

Ordstyrer: Abdullah 

Referent:  Anita 

 

Opfølgning fra sidste møde: 

 

Vi afventer nærmere fra Liselotte Hvidt (DAB),  ang. evt. salg af noget af vores 

grund. 

Vi endnu ikke modtaget valgkort fra You See til beboerne. Der er sat opslag op i 

opgangene ang. info møde den 9. september 2015. 

Vi arbejder stadig på priser ang. køb af indeklima kort til beboerne. 

 

Orientering fra formanden:  

 

De udarbejdet regler, for brug af internet i klubberne er ved at blive uddelt. 

Vi tager vaskeripriser op på næste bestyrelsesmøde den 6. oktober 2015. 

 

Næste planlægnings møde vedr. multietnisk arrangement er den 8. september 2015. 

Multietnisk arrangementet er den 3. oktober 2015 i Ahorn hallen, der vil komme 

nærmere opslag om det. 

Vi talte om invitation til konference i Helsingør til nov. d.å. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 

Vi mangler stadig info fra internetklubben ang. navne på bestyrelse. 

René har haft møde med et andet vagt firma,  hvor vi kan spare ca. det halve af 

prisen, og servicen er rigtig god. Det tager formanden og René nærmere stilling til. 

 

Vi talte om helhedsplanen og tilstandsrapporten, næste skridt bliver fase 2 

undersøgelse. 

Vi har fået tilbud på ny alarm i beboerhus og ejendomskontor, det har vi godkendt. 

 

Vi gennemgår budget på næste bestyrelsesmøde. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 6. oktober 2015, kl. 18.00 

 

     



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


